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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte Voozitter,

Bijgaand (zie bijlage 1) de presentatie die maandagavond 16 januari jl. aan een selectie van de

fractievoozitters is gegeven. Verder heb ik onderstaand één van de slides (zie bijlage 2) uit de

bewonersbijeenkomst toegevoegd waarop de planning van de procedure wordt toegelicht.

Als fractie hebben wij schriftelijke vragen gesteld in oktober (zie HIER) en samen met de VLP en CDA

(zie HIER). Daarnaast heeft PvdA Roosendaal op 2 december en 12 december 2022 technische
vragen over dit ondenrverp gesteld.

Zie voor bijlage bijgevoegd pdf document

Bijlage 1 PowerPoint presentatie bijeenkomst Actiecomité De Meeten 2 met raadsleden

Bijlage 2 Slide van bewonersavond

PvdA Roosendaal heeft de volgende vragen:

1 . Welke afspraken zijn er gemaakt tussen het vorige college en Cloetta in 2021 over de

onderhavige grondpercelen? Wij hebben begrepen dat hier een WOO verzoek voor is gedaan

doorActiecomité De Meeten ll.
2. Kunnen wij een afschrift krijgen van alle stukken aangaande afspraken gemaakt tussen Cloetta

en college cq gemeente (open en transparant en zij aan z¡) over de litigieuze grondpercelen?

3. Worden er alternatieve percelen eventueel voor vestiging en uitbreiding ondezocht? Zo ja hoe

staat het ermee? En zo nee waarom niet?

4. Klopt het dat het kantoor (met personeel) van Cloetta wordt verplaatst naar buiten

Roosendaal? (zie bijlage 1 slide 13 waarin staat dat hoofdkantoor van Cloetta mogelijk in Breda

komt)
5. Wanneer komt de raad in de gelegenheid om standpunten in te nemen?

6. Kan het college inzicht geven in de momenten waarop de raad besluiten kan nemen over de

vestiging van Cloetta, denk hierbij aan besluitvorming over de coördinatieregeling,

vergunningen, bestemmingsplan etc.?
7. Kunt u de verslagen van alle bewonersbijeenkomsten met Cloetta en gemeente delen met de

gemeenteraad?

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

PvdA Roosendaal heeft de volgende vragen:

1. Welke afspraken zijn er gemaakt tussen het vorige college en Cloetta in 2021over de

onderhavige grondpercelen? Wij hebben begrepen dat hier een WOO verzoek voor is
gedaan doorActiecomité De Meeten ll.

Er is een WOO-verzoek gedaan hierover en de beantwoording staat op

www. roosendaal. nl/proces-cloetta.

Kunnen wij een afschrift krijgen van alle stukken aangaande afspraken gemaakt tussen
Gloetta en college cq gemeente (open en transparant en zij aan zij) over de litigieuze
grondpercelen?

3.

2

Zie antwoord vraag 1

Worden er alternatieve percelen eventueel voor vestiging en uitbreiding onderzocht? Zo
ja hoe staat het ermee? En zo nee waarom niet?

Er worden geen alternatieve percelen in het bezit van de gemeente Roosendaal onderzocht

omdat wij geen percelen beschikbaar hebben die kunnen voldoen aan de wensen van Cloetta

4. Klopt het dat het kantoor (met personeel) van Cloetta wordt verplaatst naar buiten
Roosendaal? (zie bijlage I slide l3 waarin staat dat hoofdkantoor van Cloetta mogeliik in

Breda komt).

Het hoofdkantoor van Cloetta Nederland is nu gevestigd in Oosterhout en verhuist in de zomer

2023 naa¡ Breda.

5. Wanneer komt de raad in de gelegenheid om standpunten in te nemen?

Een concept planning van het proces werd toegelicht op de infosessie met de raad, alsmede

tijdens de behandeling van dit onderwerp in de raadscommissie. Ook tijdens de

bewonersinformatiebijeenkomsten werd de globale planning gepresenteerd, deze presentatie is

teruo te vinden via oresentatie bewonersinformatieavond Cloetta. Het

voorontwerpbestemmingsplan is per 30 januari 2023ler inspraak en overleg, het raadsvoorstel

coördinatiebesluit werd in de dagmail van I februari 2023 aan u kenbaar gemaakt. Na het

voorontwerpbestemmingsplan venrvachten wij omstreeks midden juni het

ontwerpbestemmingsplan ter inzage te leggen. Na de zomervakantie volgt een hoorzitting en

vervolgens neemt uw raad een besluit omtrent vaststelling bestemmingsplan in derde of vierde

kwartaal2023.

6. Kan het college inzicht geven in de momenten waarop de raad besluiten kan nemen over
de vestiging van Cloetta, denk hierbij aan besluitvorming over de coördinatieregeling,
vergunningen, bestemmingsplan etc.?

Zie antwoord op vraag 5.



7 Kunt u de verslagen van alle bewonersbijeenkomsten met Gloetta en gemeente delen

met de gemeenteraad?

Deze verslagen staan reeds op Documenten proces Cloetta Gemeente Roosendaal.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De

U




